
 
 
 
 
 Vrienden, clubleden, 
  
In januari schreef ik u dat we naar het reuze-gezellig -elkaar -ontmoeten in Urk toeleefden. En daarover gaat dit 

clubblad. Omdat het voor mij de eerste keer is dat ik een verslag van een voorjaarsvergadering van de Kentenaren 

schrijf heb ik naast me een kopie van vorig jaar liggen. Het laatste verslag van Frans. Wie weet lukt het!   

Verslag van de algemene ledenvergadering, gehouden op 16 maart 2024 in de Botterschuur te Urk.  

 
Aanwezig: het voltallige Bestuur met echtgenoten. Henk en Willy, Karel en Corrie, Elza en Kees en Jan en Kaye. 

Albert, Sjef en Marja, Jaap en Irma, Robbert en Lia, Piet en Agatha, Jos en Stiena, Michael en Trixi, Kees en Tineke, 

Erik en Ida.  

Afwezig met kennisgeving: Helaas weet ik niet precies wie nu wel of niet telefonisch of schriftelijk heeft afgezegd. En 

om geen fouten te maken, vermeld ik daarom geen namen. Voor zover ik het kan nagaan hebben slechts 3 

bootbezitters niets van zich laten horen.  

 

Op de volgende pagina ziet u de Agenda van deze voorjaarsvergadering. Voor iedere aanwezig lid had ik een kopie 

bij me. Met de nieuwe ledenlijst van de vereniging. Aan het eind van de middag kon ik geen blad meer op de tafels 

vinden, iedereen had het mee naar huis genomen. Leuk. 

 

 

 

Na de vergadering nemen we een 

borrel. Albert trekt hiervoor zijn 

portemonnee. Een dank van het 

Bestuur aan hem!. Het was een 

gezellige ruimte. In een reuze gezellig 

en superdruk!!! dorp. We zijn er 

vriendelijk ontvangen en hebben een 

goede lunch gekregen. Veel mensen 

hebben genoten van de gebakken 

kabeljauw. 

 



 

 
 
 

Agenda Voorjaarsvergadering 
16 maart 2024  
Locatie: Botterschuur, Urk 

Voorzitter: Henk  
Penningmeester: Karel  
Secretaris: Elza  
Website-beheerder: Jan  
 
 
 
Vergaderpunten:  
1. Opening van de vergadering door de voorzitter.  
2. Ingekomen stukken.  

a. Een brief van Jolanda, redacteur blad Motorboot  
b. Drie booteigenaren hebben per e-mail aangegeven het lidmaatschap niet te verlengen.  
c. Een nieuw lidmaatschap  

3. Verslag penningmeester.  
4. Verslag secretaris.  
5. Zomerevenement 2024.  
6. Vraag aan u allen: wat gaan we doen en waar vieren we het zomerevenement 2025. En wie wil dit op zich     
nemen?  
7. Website.  

a. Hoe werkt deze.  
b. Meedenken over: iemand die geen lid is van de Kentenarenclub wil wel adverteren om zijn boot beter en 
sneller te kunnen verkopen. Hoe gaan we hier mee om. Kan dit? Is dit goed voor de Kentenarenclub?  

8. Rondvraag.  
9. Afsluiting van de vergadering. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Tussen de twee Kentenarenvlaggen ziet u de Orca. Een Kent 28 Cruiser van Jos en Stiena uit Brielle. Zij hebben waarschijnlijk de 
langste route moeten rijden om heel fijn met ons allen aanwezig te zijn op deze voorjaarsvergadering. 
 

 



1. Opening en mededelingen. 

Voorzitter Henk opent de vergadering. Hij heet allen van harte welkom. Met een vriendelijke lach op het gezicht 
vertelt hij hoeveel plezier hij beleeft aan de verhalen op de website. Straks krijgt Jan alle tijd om daar over te 
vertellen. Hij is blij met de ruimte waar we nu in zitten en door zijn stalende uiterlijk heeft iedereen er zin in.  
 
2. Ingekomen stukken. 

Dit keer ben ik even aan het woord.  
*Drie leden hebben zich als lid afgemeld. Waarvan één lid, Sjef, bij de verkoop van zijn boot heeft gevraagd of de 
nieuwe eigenaar ook lid wilde worden van onze vereniging. En dat is gebeurd. Jammer genoeg kon dit nieuwe lid, 
Bert van der met zijn vrouw Sanny niet aanwezig zijn.  
*Motorboot, een tijdschrift, heeft ons, via de verslaggeefster/schrijfster /redacteur Jolanda benaderd om een artikel 
te mogen schrijven over de Kent en haar eigenaren. We gaan daar positief op in. Ik zal contact met haar opnemen.  
Verslag van de penningmeester. Karel vertelt dat bijna alle leden al voor 2024 hebben betaald. Slechts 4 leden 
krijgen van de week een uitnodiging tot betaling. De contributie is evenals vorig jaar €25,00. 
  
3. Verslag secretaris. 

 In dit verslag meld ik dat Frans bij het overgeven van zijn taak als secretaris alle stukken keurig heeft overgedragen 
aan mij. Hulde. Zo netjes. Verder een klein eerlijk verhaal dat het best veel energie en tijd kost om de Kentenaren, 
dit blad, netjes een eigen gezicht te geven. En dat ik beslist hier en daar wel eens een steekje zal laten vallen. Omdat 
ik nog niet zo getraind ben als Frans was. 
  
5.Zomerweekeinde 2023.  

Jan en Kaye hebben keihard gewerkt aan het Zomerweekeinde 2024 voor alle Kentenaren. Hij vertelt er heel 
enthousiast over en heeft voor allen papieren informatie bij zich. Her en der hoor ik dat er veel enthousiasme voor 
dit vast geweldige weekend in Sloten is. Vandaag , zondag 17 maart, staan alle gegevens al op internet. Ik hoef 
daarom in dit schrijven er niet verder over uit te wijden. Wel heel graag aan Jan en Kaye laten weten of u ook komt. 
Het is veel handiger dat alles voor dit weekend via Jan loopt en niet via mij. U kunt contact op nemen met Jan via de 
mail: kentenaren@gmail.com  
 
6.Voorjaarsvergadering 2025 en Zomerweekend 2025.  

Nog ver weg, maar wie wil hier over nadenken. Wie denkt: ik wil wel meehelpen, of de gehele leiding op me nemen. 
Vandaag zijn we in Urk. Waar zitten we volgend jaar? In uw woonplaats?  
 
7.Website.  

Jan heeft er een prachtige website van gemaakt. Hij kan er goed over vertellen. Eén punt komt regelmatig ter sprake. 
Over dit punt wordt verschillend gedacht. In overleg met Jan beschrijf ik dit punt hieronder, met de vraag: 
reageer!!!!!!!!!!! Stuur Jan een mailtje.  
 
Zodra u de website opent ziet u dat er advertenties zijn voor verkoop van een Kent. Kent-eigenaren die géén lid zijn 
van onze vereniging kunnen wel bij verkoop onze vereniging vinden. Jan plaatst dan hun advertentie op de website. 
En netjes. De vraag die nu oprijst is: moet er iets tegenover staan. Jan vindt dat de website een onderdeel van het 
Kent gebeuren is en niet een persoonlijke site. Hij vindt het fijn te weten hoe alle Kentenaren hier over denken. 
  
- Gratis voor de leden van onze club Gratis voor iedereen die een Kent wil verkopen Niet gratis voor hen die geen lid 
zijn van onze club.  
- Bij “Niet gratis”:  
Een bedrag in euro’s, vaststaand. Bv €25,00 of €50,00 Een donatie.  

8.Rondvraag en 9. Afsluiting van de vergadering. Er zijn geen vragen. Henk bedankt allen voor hun aanwezigheid.  

 



Hierna lunchen we met elkaar. En kletsen we bij. Alles verloopt sneller dan wij, Bestuur, gedacht hebben en zo komt 
het dat de rondleiding door Urk, door een vriend van Albert, die pas om 4 uur gepland staat, eigenlijk te laat begint 
voor een aantal aanwezigen. Zij vertrekken eerder naar huis.  
 
Rondje Urk.  
Alberts kennis Jan……, een geboren Urker met een prachtige heldere stem en een goed Nederlands accent leidt ons 
door het oude Urk. Het wordt een reuze leuke wandeling. En het is Urkerkoud helaas!!!!  
Na de wandeling nemen we afscheid van elkaar en vertrekken naar huis. Het was een fijne dag. Er worden beslist in 
het Bestuur nog interne zaken besproken. Wij zijn immers voor de eerste keer pas met z’n achten als Bestuur 
werkzaam geweest. Hoe dan ook: het werkte wel!  
 

 

` 



 
 
Willy stuurt dit prachtige gedicht.  
 
Zaterdag 16 Maart 2024  
Al moeten we nog van alles aan de boot doen,  
Voor mij is de vergadering het begin van het nieuwe vaarseizoen.  
Kentenaren trokken de stoute schoenen aan.  
Lieten de Kent op hun winterplekje staan,  
gaan over land hun mijlen te rijden,  
om het bestuur in Urk te verblijden.  
Handschoenen en muts, niet aan gedacht  
In Urk staat er een noordwester wind, die naar ons lacht.  
Zo sta ik te klappertanden,  
en met ijskoude handen,  
stap ik de gezellige warme Botterschuur binnen  
en met hete koffie, kom ik weer bij zinnen  
De koffietafel is een groot Botterzwaard  
25 man er omheen geschaard  
Welkom, blij jullie allemaal hier te zien  
Met een heerlijk bakkie koffie, bovendien  
heeft Elza punten op papier gezet,  
daar heeft onze voorzitter even niet op gelet.  
Hij begint over de geklaarde klussen te vragen  
en om de vergadering niet te vertragen,  
volgen we toch de punten op een rij.  
Penningmeester en Secretaris doen hun zegje daarbij.  
Dan komt, heel belangrijk: Het Zomer Weekend  
Jan en Kay hebben SLOTEN verkend.  
Houdt daarom 30/31 AUGUSTUS TOT 1 SEPTEMBER VRIJ  
Dan weet je zeker, je bent erbij.  
Ook in 2025, willen we weer een Kent weekend,  
jijzelf bent in je buurt bekendt.  
In jouw haven, in je eigen stek,  
is misschien wel een fantastische plek  
Misschien heb je het al even verkend en begluurd  
We denken mee, een berichtje is snel verstuurd  
Dan komt de lunch: soep, luxe broodjes en Urker kibbeling.  
Het is genieten, gezellig even een glaasje van Albert voor onze stadswandeling.  
Om toch aan het weer te wennen, gaan we Urk met gids verkennen,  
door de ginkies, smal als ze zijn,  
achter elkaar, de Urker huisjes lijken klein  
Zien de Bethelkerk waar de Urkers heengaan,  
Waardoor een hechte gemeenschap is ontstaan  
Het Urker eiland werd in 1939 ingelijfd tussen de dijken,  
maar de vuurtoren blijft er boven uit prijken  
We eindigen weer bij de Botter schuur, om af te spreken  
We zien elkaar op het water, misschien over enkele weken.  
Daarom, als we allemaal varen in de Kent boten,  
zeg ik: IK ZIE JULLIE ALLEMAAL IN SLOTEN. 

 

 

 

 

 

 

 

 


